
 
 
 
 
 
 
 
Dato:  26.1.2024 kl. 10.15 
Sted:  Kantine Ungdomsskolen 
Fravær: Trygve og Linus 
 
KLASSE REPRESENTANTER 
5A og 5B Linett   

 
6A og 6B Linnea  Varg  

 
7. trinn Christian– nestleder Oline  

8A og 8B  Mina  
 

Selma  
 

9A og 9B  Edzhe  Liv– sekretær 
 

10A og 10B Marcus og Camilla Ingvild og Emma– sekretær 
 

 
 

                       Velkommen til nytt vårsemester og gjennomgang av de saker vi har vært 
gjennom. Siste uke før Jul hadde leder og nestleder møte med Rektor for i 
forhold til disse sakene. 

 
 Nytt ordensreglement og regler for valg samt skolemiljø- og 

samarbeidsutvalg var det ingen innvendinger mot. 
 
 Bussparkering er bør være klart til skolestart for året 2024/25. Herunder 

ligger også lekeapparat på barneskolen, utbedring av akehaug/sklie, 
Paviljong, adkomst, gjerder og sikring. 

 
 Saker i tilknytning til kantinen er satt på vent. Dette på grunn av 

midlertidig drift fra januar og til Line er tilbake. Unntaket er ønske om 
vanndispenser. 

 
 Barne- og ungdomsskolen drøftet referatsakene hver for seg og felles 

oppsummering etter enkel servering. 
 
 Felles for begge var ønske om prioritering av: 
 

• Ny skolefane 
• Føner i idrettsanlegg 
• Klokke® i gymgarderobene 

 
   
 
 



  Fra barneskolen: 
 

• Tørkeskap i nybygget 
• Fungerende klokke (ute) i nybygget 
• Bordtennisbord ute 
• Kalde klasserom og ønske om nye stoler til 6. trinn 
• Appelsinjuice i tillegg til eplejuice 
• Få grind på ballbinge (vår til høst) og ønske om kunstgress  
• Mulighet for å bruke data mus til PC 
• Få mulighet til å være med å påvirke i forhold til klatretau, sklie og 

lekeapparater i forbindelse med ny bussparkering og adkomst 
 
 
  Fra ungdomsskolen:  
  

• Vanndispenser i kantinen  
• Nett tilgang generelt på ungdomsskolen 
• Generelt uteområdene, med benker, bordtennisbord, håndballmål, 

gress på fotballbanen  
• Male ganger, klasserom og generell opprydding (ute og inne)  
• Stor variasjon i temperatur i klasserom (og arbeidsrom) 
• Solskjerming (der det er nødvendig) 
• Nye stoler i spanskrommet 
• Stikkontakter i klasserom (takhengte) 
• Lettere tilgang til bind/tamponger (på toalettet) 
• Oppgradering av toaletter 
• Samarbeid mellom lærere på barne- og ungdomsskolen i forhold til 

arbeids- lekse mengde. Elevene opplever et stort press og mye 
lekser de siste årene på barneskolen, og dette står ikke i forhold til 
det de møter på ungdomsskolen 

• Ønske om at lærere ser og snakker mer med elevene, sine egne og 
generelt 

• Helse er lite tilgjengelig i forhold til kulepunktet over 
 
 
                       Elevrådet v. elevrådsrepresentanten, eventuelt vara møtes fredag 16. februar 

klokken 10.15 i SFOs lokaler.  
 
 Elevrådsrepresentanten må få anledning til å avholde møter i klassene før dette.

  
 

 
                       Kristian – ref.  
 
 
 
 


